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Na zasedání Dopravní komise byla projednána předběžná analýza dat z dotazníku na 
facebookové skupině "Bílovice nad Svitavou". Většina občanů vnímá jako největší problém v 
oblasti dopravy špatnou kvalitu hlavní pozemní komunikace. Komise připraví návrhy opatření 
na základě těchto výsledků a předloží je Radě obce k projednání. 
 
Komise projednala stížnost občana na bezpečnostní situaci na křižovatce Husova ulice a hlavní 
komunikace. Občan upozornil na nebezpečí způsobené špatnou viditelností při výjezdu z 
Husovy ulice směrem na náměstí, zprava od kostela. Komise souhlasí s návrhem na instalaci 
zrcadla, které by zlepšilo viditelnost pro řidiče vyjíždějící z Husovy ulice. Navrhuje projednat 
tento bod na příštím zasedání rady obce a najít řešení. 
 
Komise se věnovala migraci žab v obci, která je ohrožována silničním provozem.¨ 
Projednala značení A14, které by mělo být umístěno hlavně v zadní části ulice Husova, kde 
dochází k vysokému počtu jarní migrace žab. 

 

Zapsal Tomáš Krajíček 


